

20200524 Styrelsemöte för Örserums IK

Närvarande: Jessica, Robert, Marie, Martin, Jane, Birgitta och Eva

Frånvarande: Joakim och Johan

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. Örserumsdagen – beslut tas i slutet av maj om den ska genomföras eller ej.
3. Coronapandemin – Cirkelträningen fortgår utomhus på onsdagskvällar med god uppslutning. Tipspromenaderna kommer att fortsätta ytterligare tre veckor. Fotbollen fortsätter sin träningsverksamhet i väntan på besked om att få starta seriespelet.
4. Strandkiosken – det är klart med Joel och Enzo. Ev vill man starta försäljning av toast. Fr o m 1/6 öppnas toaletterna för allmänheten på ÖIK. Dessa ska städas av styrelsen fram till 20/6 då den uppgiften ingår i sommarjobbarnas uppdrag från o med detta datum. Städschema för Bunnströms badplats är klart.
5. Byggdagen – inte så stor uppslutning som önskat den 16 maj. Men de som arbetade har isolerat invändigt och till veckan ska taket sprutas med lösull. En ny arbetsdag följer lördag 30/5.
6. Ledarträffen – Jessica redovisade lite tankar från de ledare som deltog. Till hösten har nog spinningverksamheten behov av en ny ledare som delar pass med Frida på söndagar. Barnverksamheten har engagerade ledare som har många bra tankar på hur man kan bedriva den. Styrelsen ställer sig positiv till att de planerar efter egna tankar och idéer. Efter många år som ledare för Step Up slutar nu Helene Johansson. Styrelsen tackar henne för ett mycket stort engagemang. Många har svettats och haft hög puls under hennes ledning. Alla ledare som är i verksamhet, där barn kan närvara, måste fr o m hösten visa upp utdrag ur Belastningsregistret. I och med Coronapandemin diskuterade vi hur våra olika verksamheter kan startas upp till hösten. Vid styrelsemötet i augusti beslutar vi hur och när vi kan starta upp.
7. Ekonomi – vi ska se över hur ersättningen för gräsklippningen i byn ersätts i förhållande till arbetsinsatsen och inköp för bränsle. GrönYTE gruppen genomför arbetet utmärkt. Det är lite svårare att få till sponsoravtal i år än tidigare. Men vi har en hel del ändå.
8. Kartan vid värmestugan – Vi har fått fram en karta via kommunen men vi anser att den inte håller måttet. Vi tar kontakt med GBOK om vi kan få ta del av deras karta över området där vår 6 km slinga och elljusspåret går.
9. Elljusspåret – vi hör med Joakim Eriksson om han kan tänka sig att klippa där även i sommar.

Nästa möte 17/6 kl 18.00

Jessica Trygg (ordf.)

Eva Karlsson (sekr.)

